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§ 10 
Yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm om laglighetsprövning 
enligt kommunallagen 
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande i mål nr 

24410-18. 

2.   Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Förvaltningsrätten i Stockholm har förelagt Stockholms kommun genom 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd att inge yttrande med anledning av överklagande 

av beslut den 27 september 2018 om lokalanpassningar i tertialrapport 2. 

Förvaltningen bedömer att klaganden inte har anfört någon omständighet som 

medför att det överklagade beslutet kan anses olagligt i något av de hänseenden 

som anges i 13 kap. 8 § KL. Överklagandet ska därför lämnas utan bifall. Ett 

yttrande har utarbetats i samråd med den juridiska avdelningen på 

stadsledningskontoret. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 

yttrandet. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 30 november 2018.  

Dnr 1.4.-575-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
 
Särskilda uttalande 
Särskilt uttalande avgavs av Niklas Thorén (V) enligt följande: 

 

De många turerna kring ungdomsgården Reactor har varit problematiskt för de 

berörda. Det går inte att planera för en verksamhet där en inte vet om man ska 

verka i en ungdomsgårdslokal med stora idrottsytor som ligger enskilt, eller i en 

kontorslokal i Husby centrum. Flytten av Reactor har väckt starka reaktioner 

från ungdomarna, deras föräldrar och andra berörda. De flesta berörda är relativt 

överens – den nya lokalen är inte lämplig för en ungdomsgård.  

 

Vänsterpartiet är det enda partiet i nämnden som vill riva upp beslutet och låta 

Reactor bedriva sin verksamhet på sin nuvarande plats. Det finns andra partier 

som har varit högljudda i lokaltidningar etc. och sagt att beslutet är fel men 
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häromveckan kunde vi läsa att hela nämnden står bakom beslutet, förutom 

Vänsterpartiet. 

 

Vi delar förvaltningens bedömning om att överklagan ska lämnas utan bifall, 

eftersom vid en laglighetsbedömning så har ingenting olagligt skett. Oavsett vad 

man anser om detta så står det klart att hela hanteringen av beslutet har skötts 

olämpligt, om än lagligt, och därför bör beslutet tas i en lugn och korrekt gång 

av politikerna i stadsdelsnämnden. Genom att göra detta får vi även se klart och 

tydligt vilka som i så fall skulle vara ansvariga för en eventuell flytt, något som 

ingen verkar veta i dagsläget.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


